

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 3-9/10/19

Prayer items 1st week of Oct

1. Prayer for our nation: one of the focus for this coming Parliament sitting will be the “budget 2020”, May God grant wisdom to our leaders to formulate the correct economic strategies; to handle national wealth and finances wisely so as to meet all the challenges of national economy, and to lower the people’s financial burdens. May all our people learn to spend wisely during this time of financial crises.
2. Pray for national economy: may God continue to bless our nation; may all the people be blessed to experience strong and steadily growing economy. May our national wealth and resources be fairly shared and allocated to all races and people groups. Corruption hinders national economic growth, may God resist the problem of corruption. Please pray consistently for stable development of national economy.
3. Pray for the church: pray that churches will faithfully teach the Truth. May all who hears the Truth be fervent, and become zealous. May they be edified by the Truth, that weaknesses will turn to strength. May all churches gradually grow into full maturity in Christ; may the aroma of Christ be released in our daily lives. May we love God above all, and love our neighbours as ourselves.
4. Personal prayer: pray that whenever we face anxiety, disappointments, defeats, failures, sicknesses, hurts, fears and so on, we must remember not to lean on our own understanding, but trust the Lord with all our heart, in all our ways we must submit to Him, and He will make our paths straight. Encourage ourselves to face choices boldly, trusting that God’s leading is the best.

卫理公会以萨迦守望者 3-9/10/19

十月第一个星期的祷告事项

- 1.为国家:祷告大马国会在本次会议的其中一个聚焦是『2020 年财政预算案』，求主赐给领袖们有智慧拟定正确的经济策略，成为金钱的好管家，以应付一切国家经济上所面对的挑战，减轻人民的生活负担，而且人人学习在经济压力中节约开销。
- 2.为经济:祷告上帝继续赐福我们的国家，让国民经历经济强盛，并稳定增长，使全民都领受恩惠。盼望国家的财富能公平合理的分配各族，也求主抵挡贪污腐败的问题，因为这会带来国家经济增长的负面影响。因此，多多祷告托住国家经济继续稳定发展。
- 3.为教会:祷告教会忠心教导真理，使教会中每一个听见真理的人都火热起来，经历真理的造就，内心的软弱变为刚强，渐渐长成满有基督身量的教会，以便在生活中散发出基督的香气，并使我们爱神胜过一切，且爱人如同自己。
- 4.为个人:祷告自己每当面对生活中的忧虑、失望、挫折、失败、疾病、伤害、惧怕等，记得不可依靠自己的聪明，要专心依靠上帝，在一切所行的事上都要认定祂，祂必指引你的路，并鼓励自己要勇敢面对抉择，相信神的带领是最美好的。

Isakhar Pengawal Methodist 3-9/10/19

Doa minggu pertama Oktober

1. Negara: Berdoa untuk Mesyuarat Parlimen terutama "Bajet 2020". Agar memberi pemimpin kebijaksanaan untuk merumuskan strategi ekonomi yang betul, menjadi seorang penjaga wang yang baik, untuk menyediakan cabaran ekonomi yang akan dihadapi oleh negara, mengurangkan beban hidup dan belajar untuk menjimatkan wang semasa menghadapi tekanan ekonomi.
2. Ekonomi: Berdoa bahawa Allah akan terus memberkati negara kita, biarkan orang ramai menikmati kemakmuran ekonomi, dan pertumbuhan yang stabil, supaya semua orang menerima manfaat. Selain itu, harap kekayaan negara akan diagihkan dengan adil, serta Allah menentang masalah rasuah, mengelakkan kesan negatif kepada pertumbuhan ekonomi negara. Oleh itu, berdoa untuk mengekalkan ekonomi negara supaya dapat terus berkembang dengan mantap.

3. Gereja: Berdoa untuk kesetiaan Gereja untuk mengajar kebenaran, supaya semua umat di gereja dapat bangkit, yang lemah menjadi kuat, gereja beransur-ansur menjadi Yesus Kristus, mencintai Allah lebih daripada semua serta cinta antara semua orang.
4. Individu: Berdoa semasa menghadapi kebimbangan, kekecewaan, halangan, kegagalan, penyakit, kecewaan, ketakutan, jangan bergantung kepada kecerdasan anda sendiri, menumpukan perhatian kepada Tuhan, mengenalpasti Tuhan dalam semua perkara, Tuhan akan memberi arahan. Selain itu, menggalakkan diri sendiri berani menghadapi pilihan, percaya tujuan Allah sentiasa baik.